

佩戴舒适

隔音降噪

Comfortable to wear
Noise reduction



FH0312

HIGH NOISE REDUCTION EAR MUFFS
高降噪隔音耳罩



FH0312



- 高降噪值 37dB
- 耳垫材料柔软对皮肤无刺激性
- 专业的耳罩具有耐久性和可靠性
- 左右耳罩可沿钢线滑动自由调节高低
- High noise reduction value of 37dB
- Ear pad material is soft and non-irritating to the skin
- Professional ear muffs are durable and reliable
- Left and right ear cups can be adjusted freely in height along the steel wire



- ABS 隔音耐磨外壳
- ABS soundproof and wear-resistant housing
- 加厚吸音泡棉
- Thickened sound-absorbing foam
- 柔软耳垫
- Soft ear pad
- 减震阻尼垫圈
- Cushioned damping washer
- 可调节头箍
- Adjustable headband

维护与清洁

- 耳罩只能清洁表面，建议使用中性肥皂水及温水，切勿将本品整体浸泡在水中
- 切勿使用溶剂，例如酒精和丙酮，或含有羊毛脂的产品清洁耳罩
- 切勿将产品存储在超过 50° C 的环境中，如汽车挡风玻璃下方或车窗位置
- 定期检查耳罩部件是否有开裂或破损，特别是密封垫，必要时请及时更换以确保稳定的降噪效果，舒适度以及良好的卫生环境

Care and cleaning instructions

- Earmuffs can only clean the surface. it is recommended to use neutral soapy water or warm water
- Do not immerse the whole product in water Do not use solvents, such as alcohol or acetone, or products containing lanolin to clean ear muffs
- Do not store the product in an environment of more than 50° C, such as under the windshield or the window of a car
- Regularly check whether the earmuff components are cracked or damaged, especially the sealing gasket. If necessary, please replace it in time to ensure stable noise reduction effect, comfort and healthy environment